
  

 

 

Ishøj Skole   Den 7.6.2024 

    lh/sus 

 

 

     

 

Der afholdes Skolebestyrelsesmøde tirsdag  11.6.2024 kl. 17.30 i personalerummet. 

 

 

Referent:  

 

Dirigent:  

 

Fraværende:  

 

Anja Mikolajek 

 

Camilla Ankerkilde 

 

Ali Bayram Güversin, Katja 

Carstensen, Camilla Arnt Ar-

ler og Victor Krolack 

 

Dagsorden: 

 

 

 

1315 

Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet den  

14/5-2024 

a. Referat er vedlagt som bilag 

 

1316 

Orientering fra ledelse i skole og sfo (orientering) 10 min. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referatet blev godkendt. 

 

 

 

 

Lars Halmø orienterede om: 

• At Daniel Petrera og 

Nikolai Rasmussen er 

genvalgt som medar-

bejderrepræsentanter i 

skolebestyrelsen i sko-

leåret 24/25. 

André Christensen og 

Niels Christian Od-

gaard er valgt som 

suppleanter. 

• Eksamen. 

• Karameldagen d. 17/5-

24. 

• Skolebussen, som der 

endnu ikke er en afkla-

ring på. 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1317 

Fokusområder SB-medlemmerne skal have med til klas-

sernes første forældremøde i det nye skoleår (drøftelse og 

beslutning) 15 min. 

a. Skolebestyrelsesmedlemmets indlæg på forældremøde 

må vare ca. 10 min.  

b. Oplæg af indhold til skolebestyrelsens indlæg er ved-

lagt 

 

1318 

Lukkedage for sfoen – skoleåret 24/25 (beslutning) 10 min.  

a. Forslag til lukkedag for sfoen i skoleåret 24/25 er ved-

lagt som bilag 

 

1319 

SB-sommerfest den 21/6-24 (orientering) 5 min.  

a. Seneste nyt 
 

 

• Der vil blive indkøbt 

en vandpost. 

• På fredag vil der blive 

udsendt et informati-

onsbrev om klassernes 

primære lærere i skole-

året 24/25. 

• I kulturskolens besty-

relse sidder der en for-

ældrerepræsentant, ved 

navn Danny Hviid, 

som repræsenterer alle 

skoler i Ishøj. Han kan 

kontaktes, hvis der er 

noget man i skolebe-

styrelsen fra Ishøj 

Skole, ønsker bragt op 

i kulturskolens besty-

relse. 

• Personalesituationen 

• Det går godt med spi-

rene, der er fart på. 

• SFOens aktivitetspla-

ner er blevet mere syn-

lige. 

• Der har været afholdt 

femkamp. 

 

 

Oplægget blev drøftet, og det 

blev besluttet, at man i de en-

kelte klasser vurderer, hvad 

der skal lægges særlig vægt 

på. Alle punkter indgår i sko-

lebestyrelsens oplæg i de en-

kelte klassers forældremøder. 

 

 

Forslaget blev vedtaget. 

 

 

 

 

Der er styr på tingene, og der 

er meldt ud til klasserådene 

med hensyn til bemanding af 

boder m.m. 



  

 

1321 

Nyt fra elevrådet (orientering og drøftelse) 10 min. 

 

1322 

Meddelelser fra (orientering) 10 min.  

a. Skolebestyrelsen 

b. Medarbejderne 

c. Byrådet/Børne- og Undervisningsudvalget 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Intet nyt. 

 

 

a. 

• Jonas Kjeldgaard har 

deltaget i visionssemi-

nar 2035. 

• Der er deadline til sko-

lebladet på fredag. 

b.  

Skolen: 

• Vi har inventar, der 

går i stykker pga. hær-

værk, hvilket vi er obs 

på. 

• Vi har et fokus på hin-

andens trivsel, så man 

ikke går alene og tum-

ler med svære arbejds-

opgaver. 

 

SFOen: 

• Man er i gang med at 

afslutte dette skoleår. 

• Der arbejdes på at 

holde energien oppe 

hos eleverne. 

• Jeanette Jensen og Ni-

kolai Rasmussen skal 

afsted på vilde vulka-

ner. 

• Lukkeugerne blev 

nævnt. 

• Mads er begyndt og 

har en god energi. 

c. 

• Der har været afholdt 

møde i Børne og Un-

dervisningsudvalget i 

går. 

• Crombooksagen ser ud 

til at være landet, og 

der skal indkøbes 

cromebook. 

• Skoledistrikter sendes 

i høring. 



  

 

 

 

 

1323 

Evaluering af skoleåret i Skolebestyrelsen (drøftelse) 15 

min.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1324 

Eventuelt 5 min 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

• Budgetbesparelser sen-

des i høring i august. 

 

 

Skolens ledelse synes, der er 

en fin dialog og et godt sam-

arbejde med skolebestyrel-

sen. Ledelsen oplever, at sko-

lebestyrelsen bakker op om 

skolen og ledelsen.  

Skolebestyrelsen oplever, at 

der bliver lyttet, når de har 

noget, de ønsker drøftet.  

Camilla Ankerkilde opfor-

drer til bedre mødedisciplin 

f.eks., at talerækken overhol-

des. 

 

 

• Britt Kanstup fortalte, 

at hun træder ud af 

skolebestyrelsen, da 

hendes datter begynder 

på efterskole efter 

sommerferien. Der 

skal derfor vælges nyt 

bestyrelsesmedlem til 

Ishøjgård. 

• Lars Halmø nævnte, at 

der evt. skal laves et 

suppleringsvalg, da vi 

ikke har nogen supple-

ant til skolebestyrel-

sesposten, der bliver 

ledig. 

• Lars Halmø fortalte, at 

der tilsyneladende er 

fundet en løsning på 

cromebook sagen. 

Google har ændret de-

res kontrakter, og nu 

skal datatilsynet dog 

godkende det. 

• Byggeriet skrider plan-

mæssigt frem. Ar-

bejdstilsynet var forbi 

og gav Flexmodul et 

strakspåbud, da der 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1325 

Lukket møde 

Der er pt. ingen særskilt dagsorden til dette punkt 

 

bl.a manglede ræk-

værksafskærmning 

rundt på taget. Dette 

blev hurtigt udbedret. 

• Camilla Ankerkilde 

påpegede, at femkam-

pen går for tidligt i 

gang, da SFO2 børn 

ikke kan være med fra 

begyndelsen. Det blev 

besluttet, at SFO2 børn 

næste år kan få fri, så 

de kan være med fra 

begyndelsen. 

 

 

Intet 

 

 

  

Kommende skolebestyrelsesmøder – skoleåret 2024/2025 

27/8, 8/10, 12/11, 14/1, 11,2, 11/3, 8/4, 13/5, 10/6 

 


